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Landsstyret i Norges Fiskarlag behandlet ovennevnte sak i møte 6. mars 2025 og 
fattet følgende vedtak:  
  
«Norges Fiskarlag finner det overraskende at myndighetene tolker regelverket og 
gjennomfører en beregningsmetodikk i forbindelse med ordningen med kvotefleksibilitet 
der overføringer på fartøynivå ikke er inkludert i begrensningen for overføring på 
gruppenivå på 10 prosent i de pelagiske fiskeriene, jf. møte med Fiskeridirektoratet 30. 
januar tidligere i år. 
 
Norges Fiskarlag mener at gjeldende ordning med kvotefleksibilitet i de pelagiske 
fiskeriene fremstår som ulogisk, komplisert, vanskelig tilgjengelig og tidvis dårlig 
dokumentert. På denne bakgrunn, går Fiskarlaget inn for at myndighetene fortar en 
helhetlig gjennomgang av gjeldende regelverk, praktisering av regelverket og 
beregningsmetodikk i forbindelse med ordningen. Fiskarlaget mener at en harmonisering 
av ordningen mellom de ulike fiskeriene bør være en målsetting. Fiskarlaget påpeker at 
det er en vesentlig forutsetning at ordningen er transparent og lett tilgjengelig for at 
forvaltning og næring skal være i posisjon til å følge opp fiskerireguleringene på forsvarlig 
vis fremover.» 
 
 
 
 



  
 

Med hilsen 
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Kåre Heggebø 
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